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 Sammanträdesprotokoll 
  

Välfärd Gävle - Sektorsamverkan  
 

 

 

Gävle kommun   Välfärd Gävle   Box 825, 801 30 Gävle   Besök Magasinsplan 19 
Kundtjänst 026-17 80 00   gavle.kommun@gavle.se   www.gavle.se 

 

Sammanträdesdatum 

17 juni 2024 

 
Plats och tid 

Teamsmöte, kl. 10:00 – 11:00 

 
Mötet noterat av 

Jenny Skoglund 

 
Närvaro 

Magnus Höijer, sektorchef 

Helena Vahlund, HR-chef 

Jenny Skoglund, nämndsamordnare 

 

Elin Fridell, Akademikerförbundet SSR 

Ever Alvarado, Vision 

Ann Hedbom, Vision 

Lisa Allemo, Akavia 

Hanna Romin, Kommunal Gävle 

Fredrik Hellman, Kommunal Gävle 

Karin Ahlgren, Sveriges lärare 

Liselotte Lindberg, Fysioterapeuterna 

Maria Forsström, Vårdförbundet 
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Nämndsärenden 

Arbetsgivaren informerar om att det finns en politisk ambition att ta bort 

delegation på att anställa för mer än 6 månader hos alla chefer utom 

sektorchefer och rektorer (för att bromsa eller minska anställningarna). 

Sektorchef Välfärd Gävle ser oerhörda problem och risker med den typen av 

beslut – alltifrån arbetsmiljö till konsekvenser för medborgare, samt att det 

också påverkar chefers förutsättningar i stort. 

 

Socialnämnden 

Sektorchef informerar om arbetet Barn och unga i organiserad brottslighet 

(BOB). Se bilaga. 

 

Omvårdnadsnämnden 

Vårdförbundet framför att det som står i handlingen till nämnden inte stämmer 

med det förbundet framfört.  

Under Informationsärenden: Aktuellt från sektor Välfärd i bilagan ”Svar på 

frågor från (M) – Tillgången sjuksköterskor inom Välfärd Gävle” 

På sidan 3 längst ner står det: 

”Planerad start av kväll- och helgorganisation var 15 januari 2024, med 

anledning av förhandlingar med Vårdförbundet. Dessa hade sitt ursprung i 

att Vårdförbundet inte accepterade det nya veckoarbetstidsmåttet 38,25 

tim/vecka utan ville behålla 40 tim/vecka. Starten flyttades fram till 18 mars 

2024.” 

Vårdförbundet kommenterar: Vårdförbundet accepterade att alla som hade 40 

h/v skulle erbjudas arbetstidsmåttet 38,25 h/v men att det skulle vara frivilligt 

att gå över från 40 h/v till 38,25 h/v. Arbetsgivaren ville göra stadigvarande 

förflyttning av alla på 40 h/v, vilket Vårdförbundet inte accepterade. Detta hade 

vi en MBL om och arbetsgivaren gick med på att låta de som tackade nej till 

erbjudandet om 38,25 h/v stå kvar på 40 h/v. 

Arbetsgivaren ser över formulering i handlingen. 

 
Skyddsombud på verksamhetsnivå 

Arbetsgivaren frågar facken om det är huvudskyddsombud som ska kallas när 

det saknas skyddsombud på verksamhetsnivå. Facken ombeds skicka aktuella 

namn på skyddsombud till Helena Vahlund, HR-chef, sektor Välfärd. 
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 Nästa möte 

26 augusti kl. 10:30-11:30, Teams 

 
 
 
Justeras 

 
 
Magnus Höijer                     Jenny Skoglund 

Ordförande                                                Sekreterare 

Välfärd Gävle 

 

 

 

Lisa Allemo                                                     Ever Alvarado 

Akavia                                                              Vision 

 

 

 

Elin Fridell                                                      Hanna Romin 

Akademikerförbundet SSR                          Kommunal Gävle 

 

 

 

Maria Forström                                               Karin Ahlgren 

Vårdförbundet                                                 Sveriges lärare 

 

 

 

Liselotte Lindberg 

Fysioterapeuterna 

 


